



ECC
DENETİM

MEVZUAT SİRKÜLERİ

2022/02 01/01/2022

İLETİŞİM BİLGİLERİ

ADRES:
İçerenköy Çayır Cad. Nehir
Plaza No:9/25
34752 Ataşehir- İstanbul

TELEFON:
0216 213 0550

WEB SİTESİ:
www.eccdenetim.com

E-POSTA:
sirkuler@eccdenetim.com

ECC Denetim is collaborating
with [Andersen Global](#) in Turkey

7349 sayılı Kanun ile Asgari Ücretlerde Gelir ve Damga Vergisi İstisnası ve Diğer Düzenlemeler

25 Aralık 2021 tarihli Resmî Gazete'de yayımlanan 7349 Sayılı Gelir Vergisi Kanunu ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun yayımlanmış olup, bu kanunla 193 sayılı Gelir Vergisi Kanunu, 488 sayılı Damga Vergisi Kanunu, 3065 sayılı Katma Değer Vergisi Kanunu ve diğer bazı Kanunlarda değişiklikler yapılmıştır.

Bu kanunla getirilen en önemli değişiklik **01 Ocak 2022 den itibaren** yapılacak ücret ödemelerinde uygulanmak üzere, **tüm ücretli çalışanların**, ödemenin yapıldığı ayda geçerli olan asgari ücretin aylık brüt tutarından işçi sosyal güvenlik kurumu primi ve işsizlik sigorta primi düşüldükten sonra kalan (5.004-750,61=) 4.253,39 TL tutarına isabet eden ücretlerin **gelir vergisinden istisna** edilmesidir. Ayrıca brüt asgari ücret tutarına isabet eden gelir damga vergisinden de istisna edilmiştir. Bununla birlikte aynı Kanun'da yapılan diğer bir düzenleme ile Gelir Vergisi Kanunu'nun 32. maddesi'nde yer alan "**Asgari geçim indirimi**" uygulaması yürürlükten kaldırılmıştır.

7349 sayılı Kanunla getirilen mevzuata ilişkin düzenlemeler aşağıda yer almaktadır.

ÜCRETLERDE GELİR VERGİSİ İSTİSNASI UYGULAMASI :

7349 sayılı Kanun'un 2. Maddesi ile 193 Sayılı Gelir Vergisi Kanunu'nun 23. maddesinin birinci fıkrasına aşağıdaki bent eklenmiştir.

"18. Hizmet erbabının, ödemenin yapıldığı ayda geçerli olan asgari ücretin aylık brüt tutarından işçi sosyal güvenlik kurumu primi ve işsizlik sigorta primi düşüldükten sonra kalan tutarına isabet eden ücretleri (Şu kadar ki, istisnayı aşan ücret gelirinin vergilendirilmesinde verginin hesaplanacağı gelir dilim tutarları ve oranları, istisna kapsamındaki tutarlar da dikkate alınarak belirlenir. Ödenecek vergi tutarı, bu suretle bulunan vergi tutarının içinde istisna tutara isabet eden kısım düşülmek suretiyle hesaplanır. İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi ilgili ayda aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi aşamaz. Birden fazla işverenden ücret alanlarda bu istisna sadece en yüksek olan ücrete uygulanır.)."

Bilindiği üzere Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun 16 Aralık 2021 tarihinde aldığı karar ile 01.01-31.12.2022 tarihleri arasında uygulanacak asgari ücreti aylık brüt 5.004 TL (günlük 166,80 TL) olarak belirlemiştir. Bu düzenleme ile brüt tutardan 700,56 TL SGK işçi primi ve 50,04 TL İşsizlik Sigortası İşçi Payı düşüldükten kalan **4.253,40 TL tutarı normalde gelir vergisi matrahı olmaktadır.** Ancak 7349 sayılı Kanun ile GVK'na eklenen 23/18 maddesi düzenlemesi ile **aylık 4.253,40 TL tutar, tüm ücretliler için gelir vergisinden istisnadır.** Öte yandan aylık 5.004 TL ücret tutarı, tüm ücretliler yönünden damga vergisinden istisnadır. İstisna tutarının üstünde yer alan ücret ödemelerinden hem gelir vergisi hem de damga vergisi kesilmeye devam edecektir. Vergi istisnası uygulamasında aşağıdaki konulara dikkat edilmelidir.

- İstisnayı aşan ücret gelirin vergilendirilmesinde, hizmet erbabının ilgili aydaki gelirin verginin hesaplanacağı gelir dilim tutarları ve oranları, istisna kapsamındaki tutarlar da dikkate alınarak belirlenecektir.
- İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi, ilgili ayda **aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi aşmayacaktır.**
- Hizmet erbabının birden fazla işverenden ücret alması halinde **istisna sadece en yüksek olan ücrete uygulanacaktır.**

Konuya ilişkin Hazine ve Maliye Bakanlığı'nda hazırlanan 319 seri numaralı Gelir Vergisi Genel Tebliği taslağı, Gelir İdaresi Başkanlığı internet sitesinde bulunmaktadır. ([Taslak tebliğ metnine ulaşmak için lütfen tıklayınız.](#)) Genel Tebliğ taslağında bulunan örnek bir hesaplama tablosu aşağıdaki gibidir.

AYLAR	BRÜT ÜCRET	SİGORTA PRİMİ	MATRAH	KÜMÜLATİF MATRAH	HESAPLANAN GELİR VERGİSİ	ASGARİ ÜCRET KÜMÜLATİF MATRAH	ASGARİ ÜCRETİN VERGİSİ	İSTİSNA MATRAH	KESİLECEK GELİR VERGİSİ	KESİLECEK DAMGA VERGİSİ	NET ÜCRET
	(a)	(b) (aX%15)	(c) (a-b)	(d)	(e) (dx%15,%20)	(f)	(g) (fx%15,%20)	(h)	(i) (e-g)	(ı) (a-5004)x0,00759	(j) (c-i-i)
Ocak	6.000,00	900,00	5.100,00	5.100,00	765,00	4.253,40	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Şubat	6.000,00	900,00	5.100,00	10.200,00	765,00	8.506,80	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Mart	6.000,00	900,00	5.100,00	15.300,00	765,00	12.760,20	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Nisan	6.000,00	900,00	5.100,00	20.400,00	765,00	17.013,60	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Mayıs	6.000,00	900,00	5.100,00	25.500,00	765,00	21.267,00	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Haziran	6.000,00	900,00	5.100,00	30.600,00	765,00	25.520,40	638,01	4.253,40	126,99	7,56	4.965,45
Temmuz	6.000,00	900,00	5.100,00	35.700,00	950,00	29.773,80	638,01	4.253,40	311,99	7,56	4.780,45
Ağustos	6.000,00	900,00	5.100,00	40.800,00	1.020,00	34.027,20	739,37	4.253,40	280,63	7,56	4.811,81
Eylül	6.000,00	900,00	5.100,00	45.900,00	1.020,00	38.280,60	850,68	4.253,40	169,32	7,56	4.923,12
Ekim	6.000,00	900,00	5.100,00	51.000,00	1.020,00	42.534,00	850,68	4.253,40	169,32	7,56	4.923,12
Kasım	6.000,00	900,00	5.100,00	56.100,00	1.020,00	46.787,40	850,68	4.253,40	169,32	7,56	4.923,12
Aralık	6.000,00	900,00	5.100,00	61.200,00	1.020,00	51.040,80	850,68	4.253,40	169,32	7,56	4.923,12
TOPLAM	72.000,00	10.800,00	61.200,00	61.200,00	10.640,00	51.040,80	8.608,16	51.040,80	2.031,84	90,72	59.077,44

Ayrıca tebliğ taslağında yer alan bazı önemli hususlar aşağıdaki gibidir.

- Kısmi zamanlı (part-time) çalışanlar için, kıst ücretlere istisna aylık tam tutarı ile uygulanacaktır.
- Birden fazla işyerinde çalışanlar için en yüksek ücretin alındığı işveren tarafından istisna uygulanacaktır.

- İstisna sadece tek işveren tarafından uygulanacak, istisna tutarının aylık bazda bölünmesi mümkün değildir.
- Yıllık beyannamede yıl içinde istisna uygulamasından yararlanan gelirler için ayrıca istisnadan yararlanılmayacaktır.

ÜCRETLERDE DAMGA VERGİSİ İSTİSNASI

7349 sayılı Kanun'un 4. Maddesi ile 488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (2) sayılı tablonun "IV – Ticari ve medeni işlerle ilgili kâğıtlar" başlıklı bölümünün (34) numaralı fıkrasında yer alan "ücretlere ilişkin kâğıtlar" ibaresinden sonra gelmek üzere *(Bu maddenin birinci fıkrasının (18) numaralı bendinde düzenlenen ücretlerde istisna, aylık brüt asgari ücrete isabet eden kısım için uygulanır)* şeklinde parantez içi hüküm eklenmiştir. Bu hükmün yürürlüğe girdiği 1/1/2022 tarihinden itibaren ücretlerin brüt asgari ücrete isabet eden kısmı (2022 yılı için bu tutar aylık 5.004 TL'dir) damga vergisine tabi olmayacaktır. Getirilen bu damga vergisi istisnası her bir çalışanın net kazancını ayda $(5.004 * \% 0,759 =)$ 37,98 TL yükseltmektedir.

ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ (AGİ) UYGULAMASININ KALDIRILMASI

Gelir Vergisi Kanunu'nun 32'nci maddesinde düzenlenen Asgari Geçim İndirimi (AGİ), ücretin elde edildiği takvim yılının başındaki uygulanan asgari ücretin yıllık brüt tutarının çalışanların gelirin elde edildiği tarihteki medeni hali ve çocuk sayısı esas alınarak belirlenen oranlar ile çarpılarak bulunan tutara gelir vergisi tarifesinin birinci gelir dilimi oranının uygulanmasıyla hesaplanmaktaydı. Bulunan bu tutarlar hesaplanan vergiden mahsup edilerek ücretliye ödenmekteydi. 7349 sayılı Kanun'un 3. maddesi ile asgari geçim indirimi (AGİ) uygulamasının yer aldığı Gelir Vergisi Kanunu'nun 32. Maddesi yürürlükten kaldırılmıştır. Böylelikle uygulamanın yürürlüğe girdiği 1/1/2022 tarihinden itibaren elde edilen ücretlerde AGİ hesaplanmayacaktır.

7349 SAYILI KANUNLA ÜCRETLİLERE SAĞLANAN MENFAATİN TOPLAMI

Yukarıda yer verildiği üzere, 7349 sayılı Kanun ile ücretlerin vergilendirilmesinde, asgari ücret üzerinden gelir ve damga vergisinin kaldırılması ve asgari geçim indirimine son verilmesi şeklinde köklü değişiklikler yapılmıştır. Yapılan bu değişikliklerin bir sonucu olarak çalışanlar daha az gelir ve damga vergisi öderken, asgari geçim indiriminden de mahrum kalmaktadırlar. Aşağıdaki detay hesaplamadan görüldüğü üzere, uygulama değişikliği ile çalışanlara en fazla aylık 380,03 TL, yıllık 4.560,32 TL avantaj sağlamaktadır. Ancak sağlanan avantajın gerçek tutarı, çalışanın medeni haline ve çocuk sayısına, aylık gelirlerinin dağılımına göre değişebilmektedir.

7349 sayılı Kanunla Ücretlilere Sağlanan Avantaj

	Yıllık Matrah (TL)	Ortalama Vergi Oranı (%)	Sağlanan GV Avantajı (TL)
Gelir Vergisi İstisnası	51.040,80	16,87%	8.608,16
Damga Vergisi İstisnası	60.048,00	0,759%	455,76
AGİ'nin kaldırılması	60.048,00	7,50%	- 4.503,60
Toplam yıllık avantaj			4.560,32
Aylık ortalama avantaj			380,03

DİĞER ÜCRET UYGULAMASININ KALDIRILMASI

7349 sayılı Kanun'un 3. maddesiyle Gelir Vergisi Kanunu'nda diğer ücret olarak adlandırılan ve vergi karnesi usulü ile vergilendirilen ücretlilere dönük vergileme sistemine son verilmiştir. Aşağıda sayılan kişiler "diğer ücretli"dir.

- Kazançları basit usulde tespit edilen ticaret erbabının yanında çalışanlar,
- Özel hizmetlerde çalışan şoförler,
- Özel inşaatlarda çalışan işçiler
- Gayrimenkul sermaye iradı sahibinin yanında çalışanlar

7349 sayılı Kanun md. 3 ile "diğer ücret" uygulamasına son verilmiştir. Bunun sonucunda, yukarıda sayılan kişilerden kazançları asgari ücret tutarını aşanlar (istisna limitlerinin üstünde gelir elden kişilerin) ücret gelirlerini genel usulde (beyan usulü) beyana tabi tutacaklardır.

Düzenleme 01.01.2022 tarihinden itibaren yürürlüğe girmiştir

KONUTLARIN ÇATILARINDA VEYA CEPHELERİNDE KONUŞLANDIRILAN TESİSLER İLE LİSANS ARANMAKSIZIN ÜRETİLEN YENİLENEBİLİR ELEKTRİK ENERJİNİN İHTİYAÇ FAZLASININ SATIŞINDAKİ MUAFİYET

Gelir Vergisi Kanunu'nun esnaf muaflığını düzenleyen 9/9'ncu maddesi uyarınca, konutların çatı ve/veya cephelerinde kurdukları yalnızca bir üretim tesisinden üretilen elektrik enerjisinin ihtiyaç fazlasının, son kaynak tedarik şirketine satılması halinde elde edilen gelir, tesisin kurulu azami gücünün 10 kW'yi geçmemesi halinde gelir vergisinden istisnadır.

7349 sayılı Kanun'un 1. maddesiyle; GVK'nun 9/9'ncu maddesinde yer alan 10 kW rakamı, 25 kW'ne yükseltilmiştir. Buna göre 6446 sayılı Elektrik Piyasası Kanunu uyarınca sahibi oldukları veya kiraladıkları konutların çatı ve/veya cephelerinde lisanssız olarak

yenilenebilir elektrik enerjisi üretimi amacıyla kurdukları üretim tesisleri ile üretilen elektrik enerjisinin ihtiyaç fazlasını son kaynak tedarik şirketine satanların esnaf muafılığı şartlarından (belge düzenleme, defter tutma, beyanname verme yükümlülüğü muafiyeti gibi) yararlanabilecekleri enerji satış haddi 25 kW'dır.

Bu değişiklik 7349 Sayılı Kanun'un yayımlandığı 25 Aralık 2021 den itibaren yürürlüğe girmiştir.

MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI VEYA SAVUNMA SANAYİİ BAŞKANLIĞINCA YÜRÜTÜLEN SAVUNMA SANAYİİ PROJELERİNE İLİŞKİN TESLİM VE HİZMETLER KDV İSTİSNASINA ALINMIŞTIR.

Katma Değer Kanunu'nu istisnalara ilişkin 13. Maddesi (f) bendinde değişiklikler yapılmış olup, Milli Savunma Bakanlığı veya Savunma Sanayii Başkanlığınca yürütülen savunma sanayii projelerine ilişkin olarak bu kurumlara ilgili projeler kapsamında yapılan teslim ve hizmetler ve bu teslim ve hizmetleri gerçekleştirenlere bu kapsamda yapılacak olan, miktarı ve nitelikleri yukarıda sayılan kuruluşlarca onaylanan teslim ve hizmetler istisna kapsamına alınmıştır.

Bu değişiklik Kanun'un yayımlandığı 25 Aralık 2021 den itibaren yürürlüğe girmiştir.

BOTAŞ'IN TİCARET BAKANLIĞI'NA BAĞLI BORÇLARI TERKİN EDİLMİŞTİR.

BOTAŞ'ın, bu maddenin yürürlüğe girdiği 25.12.2021 tarih itibarıyla Ticaret Bakanlığına bağlı tahsil dairelerine vadesi geldiği halde ödenmemiş olan her türlü vergi, fon ve paylar ile idari para cezaları, bunlara bağlı gecikme zammı ve gecikme faizi borçları ile 7256 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması Hakkında Kanun kapsamında yapılandırılmış borçları 31/12/2021 tarihine kadar oluşan görevlendirme bedeli alacaklarına karşılık mahsup suretiyle, Ticaret Bakanlığınca terkin edilmiştir.

DİĞER DÜZENLEMELER

Ekte yer alan 7349 sayılı Kanunun 7-11'nci maddelerinde aşağıdaki kanunlara ilişkin düzenlemeler yapılmıştır. Detaylar için ekteki Kanun metnine bakılabilir.

- 7258 sayılı 2021 Yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu
- 5070 sayılı Elektronik İmza kanunu
- 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanunu
- 5393 sayılı Belediye Kanunu
- 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu



Yeminli Mali Müşavir

Ek:7349 Sayılı Gelir Vergisi Kanunu İle Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun

ECC SİRKÜLER EKİ: 7349 SAYILI KANUN

25 Aralık 2021 CUMARTESİ

Resmî Gazete

Sayı : 31700

KANUN**GELİR VERGİSİ KANUNU İLE BAZI KANUNLARDA
DEĞİŞİKLİK YAPILMASINA DAİR KANUN****Kanun No. 7349****Kabul Tarihi: 22/12/2021**

MADDE 1 – 31/12/1960 tarihli ve 193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 9 uncu maddesinin birinci fıkrasının (9) numaralı bendinde yer alan “10 kW’a kadar (10 kW dâhil)” ibaresi “25 kW’a kadar (25 kW dâhil)” şeklinde değiştirilmiştir.

MADDE 2 – 193 sayılı Kanunun 23 üncü maddesinin birinci fıkrasına aşağıdaki bent eklenmiştir.

“18. Hizmet erbabının, ödemenin yapıldığı ayda geçerli olan asgari ücretin aylık brüt tutarından işçi sosyal güvenlik kurumu primi ve işsizlik sigorta primi düşüldükten sonra kalan tutarına isabet eden ücretleri (Şu kadar ki, istisnayı aşan ücret gelirinin vergilendirilmesinde verginin hesaplanacağı gelir dilim tutarları ve oranları, istisna kapsamındaki tutarlar da dikkate alınarak belirlenir. Ödenecek vergi tutarı, bu suretle bulunan vergi tutarının içinde istisna tutara isabet eden kısım düşülmek suretiyle hesaplanır. İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi ilgili ayda aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi aşamaz. Birden fazla işverenden ücret alanlarda bu istisna sadece en yüksek olan ücrete uygulanır.)”

MADDE 3 – 193 sayılı Kanunun;

a) 106 ncı maddesinin birinci fıkrasının (2) numaralı bendinde yer alan “Diğer ücretlerde, gezici olarak çalışanların” ibaresi “Gezici olarak çalışanların” şeklinde değiştirilmiş, bentte yer alan “ücret ve” ibaresi madde metninden çıkarılmıştır.

b) 32 nci maddesi, 64 üncü maddesi, 108 inci maddesinin birinci fıkrasının (3) numaralı bendi, 109 uncu maddesinin birinci fıkrasının (2) numaralı bendi ile ikinci ve üçüncü fıkraları, 110 uncu maddesi, 118 inci maddesi ve 122 nci maddesi yürürlükten kaldırılmıştır.

MADDE 4 – 1/7/1964 tarihli ve 488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (2) sayılı tablonun “IV – Ticari ve medeni işlerle ilgili kâğıtlar” başlıklı bölümünün (34) numaralı fıkrasında yer alan “ücretlere ilişkin kâğıtlar” ibaresinden sonra gelmek üzere (Bu maddenin birinci fıkrasının (18) numaralı bendinde düzenlenen ücretlerde istisna, aylık brüt asgari ücrete isabet eden kısım için uygulanır) şeklinde parantez içi hüküm eklenmiştir.

MADDE 5 – 25/10/1984 tarihli ve 3065 sayılı Katma Değer Vergisi Kanununun 13 üncü maddesinin birinci fıkrasının (f) bendinde yer alan “Müsteşarlığı” ibareleri “Başkanlığı” şeklinde değiştirilmiş ve bende “bakım-onarım ve modernizasyonuna ilişkin olarak yapılan teslim ve hizmetler” ibaresinden sonra gelmek üzere “, Milli Savunma Bakanlığı veya Savunma Sanayii Başkanlığınca yürütülen savunma sanayii projelerine ilişkin olarak bu kurumlara ilgili projeler kapsamında yapılan teslim ve hizmetler” ibaresi eklenmiştir.

MADDE 6 – 18/4/2001 tarihli ve 4646 sayılı Doğal Gaz Piyasası Kanununa aşağıdaki geçici madde eklenmiştir.

“GEÇİCİ MADDE 6 – BOTAŞ’ın, bu maddenin yürürlüğe girdiği tarih itibarıyla Ticaret Bakanlığına bağlı tahsil dairelerine vadesi geldiği halde ödenmemiş olan her türlü vergi, fon ve paylar ile idari para cezaları, bunlara bağlı gecikme zammı ve gecikme faizi borçları ile 11/11/2020 tarihli ve 7256 sayılı Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması Hakkında Kanun kapsamında yapılandırılmış borçları (vadesi gelmemiş taksitler dâhil); adı geçen şirketin Hazinesinden, 31/12/2021 tarihine kadar oluşan görevlendirme bedeli alacaklarına karşılık, merkezi yönetim bütçesinin gelir ve gider hesaplarıyla ilişkilendirilmeksizin mahsup suretiyle, Ticaret Bakanlığınca terkin edilir. Bu kapsamda mahsuba konu olacak borçlara bu maddenin yayımlandığı tarihten sonra fer’i alacak hesaplanmaz.

Bu madde kapsamında BOTAŞ’ın Hazinesinden olan görevlendirme bedeli alacağı tutarını tespit etmeye, mahsup suretiyle yapılacak terkin işlemlerini belirlemeye Hazine ve Maliye Bakanı yetkilidir.”

MADDE 7 – 10/12/2003 tarihli ve 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanununa aşağıdaki geçici madde eklenmiştir.

“GEÇİCİ MADDE 23 – 19/12/2020 tarihli ve 7258 sayılı 2021 Yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanununda yer alan genel bütçe gelir tahmini üzerinde gerçekleşen gelir kadar, genel bütçe kapsamındaki kamu idareleri ile özel bütçeli idarelerin bütçelerine ödenek eklemeye Cumhurbaşkanı yetkilidir. İlgili kanunları gereğince genel bütçe gelirleri karşılığı yapılan ödenek eklemeleri bu tutardan düşülür.”

MADDE 8 – 15/1/2004 tarihli ve 5070 sayılı Elektronik İmza Kanununun 5 inci maddesinin ikinci fıkrasına “mektupları” ibaresinden sonra gelmek üzere “ve Türkiye’de yerleşik sigorta şirketleri tarafından düzenlenen kefalet senetleri” ibaresi eklenmiştir.

MADDE 9 – 10/7/2004 tarihli ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin ikinci fıkrasının son cümlesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir.

“Büyükşehir belediyeleri, kendisinden izin veya ruhsat almak ya da hat kiralamak suretiyle çalışan ve toplu taşıma hizmeti yürüten gerçek ve tüzel kişilere; nüfus, hattın uzunluğu ve hattı kullanan sayısı kriterlerini esas alarak tespit edeceği hatlardaki toplu taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlara ilişkin gelir desteği ödemesi yapabilir.”

MADDE 10 – 3/7/2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 15 inci maddesine aşağıdaki fıkra eklenmiştir.

“Belediyeler, kendisinden izin veya ruhsat almak ya da hat kiralamak suretiyle çalışan ve toplu taşıma hizmeti yürüten gerçek ve tüzel kişilere; nüfus, hattın uzunluğu ve hattı kullanan sayısı kriterlerini esas alarak tespit edeceği hatlardaki toplu taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlara ilişkin gelir desteği ödemesi yapabilir.”

MADDE 11 – 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununa aşağıdaki geçici madde eklenmiştir.

“GEÇİCİ MADDE 86 – 2021 yılında götürü bedel üzerinden hizmet alım sözleşmesi yapılmış kamu üniversite sağlık hizmeti sunucularının Kuruma 31/12/2021 tarihine kadar bu sözleşme kapsamında verdikleri tedavi hizmetlerine ilişkin toplam tahakkuk tutarının götürü bedel sözleşme tutarından düşük olması durumunda, aradaki fark terkin edilir. Terkin edilen tutar, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı bütçesine bu amaçla tahsis edilecek ödenekten karşılanır.

Bu maddeye ilişkin usul ve esaslar Hazine ve Maliye Bakanlığının görüşü alınarak Kurumca belirlenir.”

MADDE 12 – Bu Kanunun;

a) 2 nci, 3 üncü ve 4 üncü maddeleri 1/1/2022 tarihinden itibaren yapılan ücret ödemelerine uygulanmak üzere yayımı tarihinde,

b) Diğer maddeleri yayımı tarihinde,
yürürlüğe girer.

MADDE 13 – Bu Kanun hükümlerini Cumhurbaşkanı yürütür.

24/12/2021